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Tidningen Södra sidan skriver i en artikel att fullmäktige ledamoten Abit Dun-
dar säger nej till friköp av kommunala hyresrätter på klubbacken. Med hänvis-
ning till att det finns för få hyresrätter i mälarhöjden. 
 Den utvärdering som gjordes av ombildningarna mellan 1998-2002 är ju 
vid det här laget allmänt kända. Den visar också att 10 000 av 12 000 ombil-
dade lägenheter låg i stockholms innerstad.  
 Mälarhöjden är med andra ord där högeralliansen politik leder till en ökad 
segregation och selektering av olika grupper av människor. 
 Med anledningen av detta vill jag fråga ansvarigt borgarråd om: 

1. Hur folkpartiet ser på ombildningen av allmännyttan i stort? 
2. Vad anser borgarrådet vara en bra fördelning av olika upplåtelsefor-

mer? 
3. På vilket sätt kommer fullmäktiges arbete att påverkas då vi nu uppen-

barligen har en vilde i frågan om ombildning av allmännyttan? 
 
Stockholm den 17 september 2007 
 

Teres Lindberg 


